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                                   NIEUWSBRIEF STATENFRACTIE ZEELAND JUNI 2010 
 

 
STATENVERGADERING 18 JUNI 2010 

 VOORJAARSNOTA 

De provincie Zeeland staat voor de grootste 
bezuinigingsopreatie ooit, terwijl er onzekerheid is 
over bezuinigingsmaatregelen van het Rijk. 
Daarom zijn GS terughoudend in het aangaan van 
nieuwe verplichtingen, maar achten zij het van 
belang te blijven investeren in duurzame 
ontwikkeling van de provincie. Een samenvatting 
van de bijdrage van Leen Harpe aan het debat: 

“Veel nadelen, maar er zijn ook voordelen te beha‐
len. De crisis dwingt tot samenwerking. De Zeeuw‐
se strategische agenda is daar een voorbeeld van 
(http://www.zeeland.nl/topics/zeeuwse_strategische_a
genda.pdf). De landelijke politiek lijkt ervan 
overtuigd dat er snel zaken gedaan moeten 
worden.  

GroenLinks kan niet genoeg benadrukken ernst te 
maken met de bestuurlijke drukte in het 
middenbestuur. Daar gaat veel geld en energie 
verloren. Wij verwijzen daarvoor naar onze nota  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

‘De grootste provincie van Nederland is te klein’, 
een aanzet voor een discussie in de Staten. Punt is 
dat de discussie landelijk speelt en zowel VNG als 
IPO doen er aan mee.  

Waar blijven wij? Het is na het ‘rapport Lodders’ 
behoorlijk stil geworden. Wij vragen het college de 
discussie in deze zaal geduldig, geleidelijk en 
verstandig te voeren met als doel een krachtig 
Zeeuws middenbestuur met grote financiële en 
bestuurlijke voordelen. Misschien kan onze IPO‐
gedeputeerde ons even bijpraten. 

De hoogte van de uitkering van het Delta‐dividend 
komt ter sprake. Onze fractie maakt zich al langer 
zorgen over de positie van Delta. Bestaat Delta in 
2030 nog wel als zelfstandig Zeeuws bedrijf? In dat 
jaar zou volgens sommigen KCBII een feit kunnen 
zijn als er geen paars plus‐kabinet komt. Dan zou 
Delta wel eens een Frans of Duits bedrijf kunnen 
zijn. Het bericht over de salariëring van de 
directeur van Delta is schokkend. Wij vragen u het 
voorstel over de topinkomennorm uit te breiden 
met een passage/erecode over instellingen/be‐
drijven die met publiek geld omgaan en dat nog 
deze periode in de staten te behandelen. 

In deze tijd van schaarste stelt u maximaal 
€ 3 miljoen beschikbaar voor incidentele priori‐
teiten. Hoort daar Pallas nog bij? Wij vrezen dat 
Pallas Zeeland niet zal halen. Vraag is of wij onze 
bakens niet moeten verzetten? De cyclotron‐
technologie is inmiddels dermate ver ontwikkeld, 
dat dit een goede vervanging kan zijn voor het 
kernreactorproces. Het voordeel van cyclotron is 
dat er geen kans is op ‘uit de hand lopende’ 
kettingreacties en dat er veel minder radioactief 
afval vrijkomt. Bovendien zijn met een cyclotron 
ook andere medische isotopen te produceren. Een 
waardige en qua investering goedkopere 
vervanging van de beoogde Pallas‐centrale die ook 
werkgelegenheid genereert. Graag uw reactie. 

GroenLinks is benieuwd naar de vorderingen met 
de lobbyist. Heeft u al iemand met Willy Wortel‐
eigenschappen kunnen benoemen?  

Deze collegeperiode is er veel bereikt, o.a. door 
naar buiten te treden met beleidsvoornemens. 
Aansprekende voorbeelden zijn hoe het college 
omgaat met de krimp (“Op pad”) en Waterdunen. 
Veel tijd en energie gaan er in zitten. 
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Geen probleem, mensen overtuigen kost tijd. Aan 
het einde van zo’n traject ben je het wellicht niet 
helemaal met elkaar eens. Dat kan, maar een 
keuze is noodzakelijk. Niets doen is heel hard 
achteruit gaan en dat wil niemand.” 

 

 

 

 

 

 

 

De reactie van gedeputeerde Van Waveren t.a.v. 
de bestuurlijke drukte is dat dit inzicht vraagt. 
Daarbij is van belang op welk moment je dit punt 
uitspeelt; dat is niet nu. GS zien in dat Zeeland een 
rol speelt: Zeeland is uniek vanwege de eilanden‐
structuur, de verhouding water ‐ land; het is 
dunbevolkt en zal niet makkelijk opgaan in een 
‘landsdeel’. 

De stand van zaken w.b. Pallas is dat niet eens 
zeker is of deze naar Nederland komt, aldus 
mevrouw Peijs. “Zeeland is geschikt, maar de 
discussie moet goed worden gevoerd. Isotopen 
zijn een bijproduct, dat goedkoop wordt 
‘weggegeven’, maar het gaat niet alleen om 
isotopen.” Peijs is het eens met Leen Harpe dat we 
alert moeten zijn op ontwikkelingen; een 
alternatief zou voor Zeeland best haalbaar kunnen 
zijn. 

 AANDEELHOUDERSCHAP EVIDES  

Dit agendapunt komt aan de orde in de AvA DELTA 
van 21 juni 2010. Het voorstel bestaat eruit dat dit 
jaar nadere concrete afspraken worden gemaakt 
inzake de governance van Evides voor de komende 
jaren. Verder zal de structuur voor verhanging van 
de aandelen worden voorbereid zodat de 
overdracht van de aandelen Evides uiterlijk per 
31december 2013 is gerealiseerd. 

GroenLinks stemt van harte in met het voorstel. Er 
is sprake geweest van een uitgebreid en zeer 
zorgvuldig proces, waarbij geen escape meer 
mogelijk is. 

Conclusie is dat Delta de aandelen in waterbedrijf 
Evides uiterlijk eind 2013 uit handen geeft. PS 
hebben daarover de knoop doorgehakt.  

Al sinds 2007 dringen de staten aan op losmaking 
van Evides uit Delta. Er is één ontbindende 
voorwaarde: vóór eind 2012 wordt bekeken of de 
overdracht van de Evides‐aandelen aan de 
provincie en de gemeenten kan worden 
uitgevoerd zonder dat de financiële positie van 
Delta in gevaar wordt gebracht. 

 VEELGEBRUIKERSKORTING 
      WESTERSCHELDETUNNEL  

 

In de statenvergadering van december 2009 is 
besloten een systeem van veelgebruikerskorting 
toe te passen uiterlijk 1 januari 2011. Een 
uitgewerkt voorstel ligt voor aan de staten. 
Uitgangspunt is dat de basis van het tarievenbeleid 
niet verandert en dat: * de eerste 200 passages 
per t‐tag per kalenderjaar worden afgerekend 
tegen het geldende tarief voor abonnements‐
houders, en dat * op de passages daarna een 
korting wordt toegepast van 12,5% op het tarief 
van abonnementshouders. De financiële gevolgen 
van deze regeling ad € 300.000 zijn voor 2 ton al 
meegenomen in de meerjarenraming. Het restant 
van 1 ton leidt tot structurele aframing van het 
dividend per 2012. 

GroenLinks is van mening dat het voorstel op dit 
moment het maximaal haalbare is; de 
Sluiskiltunnel moet betaald worden. De vraag is 
nog wel hoe deze regeling uitpakt. GS hebben hun 
best gedaan. Voor nieuwe voorstellen is het 
verkiezingsprogram de aangewezen plek.  

UITSLAG TK‐VERKIEZINGEN ‐ WINST VOOR 
GROENLINKS: “KIEZERS BEDANKT!” 

 
GroenLinks heeft gewonnen bij de Tweede 
Kamerverkiezingen; het aantal GroenLinkse 
Kamerleden stijgt van zeven naar tien. GroenLinks 
kreeg 628.096 stemmen. GroenLinks‐lijsttrekker 
Femke Halsema is enorm blij met het resultaat. 
"GroenLinks heeft vandaag als enige linkse partij 
flink gewonnen. Het is duidelijk dat de kiezer een 
duurzame en sociale toekomst wil.  
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GroenLinks kan en wil het groene en sociale hart 
van een progressieve coalitie zijn."  

Nu maar afwachten of GroenLinks gaat 
meeregeren, misschien in een coaltie ‘paars plus’. 

Het percentage GroenLinks‐stemmen in Zeeland: 
Borsele     4,0 (2010)  2,4 (2006) 
Goes      6,2    3,9 
Hulst      5,0    2,3 
Kapelle     3,8    2,5 
Middelburg    7,5    5,1 
Noord‐Beveland  4,7    2,7 
Reimerswaal    2,0    1,1 
Schouwen‐Duiveland  4,2    2,7 
Sluis      4,8    2,8 
Terneuzen    4,4    2,4 
Tholen      2,4    1,2 
Veere      4,6    3,1 
Vlissingen    7,4    3,3 

 
OP NAAR DE STATENVERKIEZINGEN 

BEN JIJ ONS NIEUWE POLITIEKE TALENT? Op 2 
maart 2011 worden er alweer verkiezingen 
gehouden, nu voor Provinciale Staten. GroenLinks 
Zeeland wil hier uiteraard zoveel mogelijk zetels 
behalen. Voor de invulling van deze zetels zoeken 
wij kandidaten voor de kandidatenlijst van 
GroenLinks. Ook zijn wij op zoek naar kandidaten 
die de ambitie hebben om Gedeputeerde te 
worden. Lees er alles over op 
http://provinciezeeland.groenlinks.nl  

 
OUD, MAAR WEL LEUK NIEUWS 
 

 ZEELAND KRIJGT NIEUWE ENERGIE ‐ 
     ENERGIEDEBAT 18 MEI JL. 

Zeeland is zeer geschikt als proefgebied voor 
hernieuwbare energievoorziening. Groene 
brandstoffen, wind en zon bieden volgens de 
voorzitter van het Regieorgaan Energietransitie, 
Theo Walthie, volop mogelijkheden om te 
experimenteren met een versnelde overgang naar 
duurzame energiebronnen.  

GroenLinks Zeeland organiseerde op 18 mei jl. een 
energiedebat met politieke partijen, ondernemers 
en publiek in Heinkenszand. Walthie liet blijken 
weinig te zien in kernenergie als tussenstap van 
fossiele brandstoffen naar onuitputtelijke 
energiebronnen als wind en zon. 

 

 

94% Van de elektriciteit wordt opgewekt met 
fossiele brandstoffen. Een tweede kerncentrale 
haalt daar maar 5% van af.  

Nucleaire energie‐opwekking is alleen interessant 
voor snelgroeiende economieën als China en India.  

Van belang is datgene te stimuleren wat we willen; 
groene vormen van opwekking moeten voorrang 
krijgen. 

Aanleiding voor het debat was het rapport 
"Nederland krijgt nieuwe energie" van milieu‐, 
energie‐ en duurzaamheidsgroepen uit CDA, CU, 
D66, GroenLinks, PvdA, SGP en VVD. Dat duurzame 
energie zonder subsidie niet rendabel is valt wel 
mee, aldus een bouwondernemer die in woningen 
systemen toepast die zich al in zeven jaar 
terugbetalen. 

Conclusie van het debat is dat alle partijen hun 
betrokkenheid hebben aangegeven. GroenLinks 
neemt het initiatief voor vervolgstappen. 

 

 FEMKE IN MIDDELBURG 24 MEI 

De “TOEKOMST TOER” van GroenLinks‐partijleider 
Femke Halsema bezocht Middelburg op 
(Pinkster)maandag 24 mei. De bus stopte op de 
Markt en er was ruimte voor belangrijke 
onderwerpen als groene energie, zorg, 
studiefinanciering, aow. Er was veel belangstelling 
en de zon zorgde voor een warme ontmoeting. 

 

Gedeputeerde Marten Wiersma ontving het 
gezelschap met onder anderen de kandidaat‐
Kamerleden Leen Harpe, Bruno Braakhuis en Niels 
van den Berge. Burgemeester Schouwenaar van 
Middelburg nam een zonnepaneel in ontvangst 
onder het motto 'het kan duurzamer' en er was 
aandacht voor andere vormen van duurzame 
energie én voor duurzame ‐ Zeeuwse! ‐ kleding. 

Eerlijke keuzes GroenLinks voert met de slogan 
'Klaar voor de Toekomst' campagne voor de  
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Tweede Kamerverkiezingen op 9 juni 2010. De 
partij kiest voor een verantwoorde combinatie van 
hervormen, herverdelen en bezuinigen in een 
turbulente tijd. Want juist nu zijn echte eerlijke 
keuzes nodig voor een groen en sociaal Nederland. 
Het volledige verkiezingsprogramma is te vinden 
op standpunten.groenlinks.nl.  

Bekijk ook het prachtige, 8 minuten durende filmp‐
je op onze website, gemaakt door Leo Dalebout: 
http://www.youtube.com/watch?v=R9G8r8_GbOg  

Femke Halsema op Twitter: “Op de terugweg, na 
Middelburg, rijd ik langs de Deltawerken. Ik vind 
dit ‐ met het Twentse coulissenlandschap ‐ toch het 
mooiste van NL.” 

Dank je wel, Femke Halsema! Daar zijn wij het in 
Zeeland volledig mee eens.  

GETIJBEWEGING BROUWERSDAM KAN 
     VOOR TIENDUIZENDEN HUISHOUDENS 
     STROOM OPWEKKEN  

Bron: de Volkskrant, 26 mei 2010  
WEK DUURZAAM ENERGIE OP MET EB EN VLOED ‐ 
Ons land biedt veel opties voor het opwekken van 
getijenergie. Laten we deze typisch Nederlandse 
innovatiekans grijpen. MARTEN WIERSMA, 
GroenLinks‐gedeputeerde Zeeland en ERIK VAN 
HEIJNINGEN, VVD‐gedeputeerde Zuid‐Holland. De 
verkiezingsprogramma's hebben allerlei ideeën 
over het stimuleren van duurzame energie en zien 
daarvoor in Nederland ook heel wat 
innovatiekansen. Het Innovatieplatform heeft 
benadrukt dat we bij het internationaal versterken 
van de Nederlandse industriële positie vooral 
moeten inzetten op innovaties in 
watertechnologie. Helemaal mee eens. Als we 
duurzame energie en watertechnologie 
combineren, is het duidelijk dat er nu veel te 
weinig oog is voor de mogelijkheden van 
getijenergie. Lees het hele artikel op onze website.  

 ART. 44‐VRAGEN RAMPENBESTRIJDING  

In Binnenlands Bestuur (BB) d.d. 21 mei 2010 
wordt het rapport “De Staat van Rampen‐
bestrijding” besproken. Minister van Binnenlandse 
Zaken Bijleveld noemt het zorgelijk dat sommige 
regio’s zo slecht functioneren (…). De Statenfractie 
stelt hierover een aantal vragen.  

Toelichting In de afzonderlijke beschouwing van 
het rapport wordt de situatie voor Zeeland als 
volgt samengevat: “Alles bijeengenomen stelt de 
Inspectie OOV vast dat de veiligheidsregio Zeeland 
eind 2009 nog niet voldoet aan een aantal 
bepalingen van het besluit.  

Dat geldt met name voor de basisvereisten. 
Daarmee is de veiligheidsregio één van de regio’s 
die nog relatief veel vooruitgang moet boeken om 
het voorgeschreven niveau te halen. (…). De 
Inspectie OOV vindt het van belang dat de regio 
deze plannen voortvarend uitvoert zodat de 
gesignaleerde knelpunten op niet al te lange 
termijn worden opgelost.” 

BB vertaalt dit als volgt: “Zeeland komt op alle 
fronten tekort. Daar is haast geboden want 

Zeeland heeft te maken met vijf kerncentrales in 
de omgeving.” 

Vragen 

1. Welke zijn de oorzaken van de relatief grote 
achterstand in Zeeland t.o.v. andere regio’s? 
2. Deelt u in dat opzicht de mening van de minister 
van BiZa over het slecht functioneren van sommige 
regio’s? 
3. Wat is uw reactie op het commentaar in BB? 
4. Hoe, binnen welke termijn en onder welke 
voorwaarden kan er gewerkt worden aan een 
veiliger Zeeland?  

 MER‐PROCEDURE WCT VERTRAAGD  

Zeeland Seaports zoekt nieuwe partner voor WCT 
‐ MER‐procedure vertraagd Zeeland Seaports 
heeft Gedeputeerde Staten van Zeeland verzocht 
de Milieu Effect Rapportage voor de 
Westerschelde Container Terminal nog niet in 
procedure te brengen. Eerst wil ze een nadere 
verkenning van de containermarkt uitvoeren om 
de interesse in de WCT bij andere exploitanten in 
beeld te brengen.  

 

Op 1 mei jongstleden verliep de termijn waarin de 
beoogde exploitant, PSA Antwerp uit België, 
aanspraak kon maken op haar recht op 
exclusiviteit voor de exploitatie van de terminal. 
Uit overleg met hen blijkt dat zij vooralsnog geen 
besluit willen nemen over de voorwaarden voor de 
toekomstige ingebruikname van de WCT.  
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Zeeland Seaports betreurt dit omdat de indruk 
steeds heeft bestaan dat PSA samen met het 
havenbedrijf optrok om deze voor de Zeeuwse 
economie zo belangrijke containerterminal te 
kunnen realiseren. Zonder exploitant wordt het 
lastig om de economische haalbaardheid van de 
terminal voldoende te kunnen onderbouwen 
Gegeven deze situatie hecht Zeeland Seaports er 
aan eerst een nadere marktverkenning uit te 
voeren en te onderzoeken welke partijen naast 
PSA interesse hebben om de WCT te gaan 
exploiteren.  

De containermarkt lijkt de laatste maanden uit het 
dal van de economische crisis te komen en de 
vraag naar containeroverslag neemt wereldwijd 
weer behoorlijk toe. Na de verkenning kan met 
een gerichte marktbenadering worden ingezet op 
het sluiten van een concrete overeenkomst met 
een marktpartij. Dit vergroot de zekerheid op een 
rendabele exploitatie van de terminal en brengt 
daarmee de kans van slagen van de procedure 
dichterbij. Het bestuur van Zeeland Seaports 
benadrukt dat zij nog steeds vierkant achter het 
project staat en dat zij containeroverslag in de 
Zeeuwse havens van groot belang acht voor de 
ontwikkeling van de Zeeuwse economie. Zeeland 
Seaports heeft er alle vertrouwen in dat de 
procedure op korte termijn alsnog gestart kan 
worden. Uiteraard is PSA hierbij nog steeds 
welkom als exploitant. 

Het geduld van de staten met de WCT is op. Een 
meerderheid in de Staten van Zeeland wil 
stoppen met de plannen voor de WCT. 
Havenschap Zeeland Seaports krijgt nog tot 1 
december 2010 om een exploitant te vinden nu 
PSA in Antwerpen is afgehaakt.  

WERKBEZOEK SLOECENTRALE  
28 APRIL 2010 

 

We brachten een bezoek aan de Sloecentrale in 
Ritthem, die medio februari 2010 officieel werd 
geopend. Een interessant bezoek, waarvan we hier 
kort verslag uitbrengen. 

De Sloecentrale is een samenwerkingproject van 
DELTA en het Franse EDF. In de zomer van 2007 
zijn de werkzaamheden gestart voor de bouw van 
de centrale in het haven‐ en industriegebied ten 
oosten van Vlissingen. Eind 2009 is de Sloecentrale 
in gebruik genomen om energie te leveren aan 
industrie en huishoudens. De centrale levert 
ongeveer 870 MegaWatt. Dat is vergelijkbaar met 
het verbruik van twee miljoen huishoudens. 

De centrale is maximaal milieuvriendelijk, aldus 
Delta. In deze fabriek haalt men een heel hoog 
rendement uit 1 kuub gas. Dat betekent 25% 
minder CO2‐uitstoot. Het is een van de modernste 
gascentrales ter wereld. Daarin is flink 
geïnvesteerd, maar die investering haalt zich op 
termijn terug doordat de centrale als zich als geen 
andere kan instellen op de energiebehoefte van 
het moment. 

De ligging van de Sloecentrale in de Van 
Cittershaven is van belang, omdat een 
energiecentrale koud water nodig heeft om het 
proces te koelen. Het water van de zee blijft, in 
tegenstelling tot het water van de rivieren, ook 's 
zomers koud. Daardoor draait de Sloecentrale 
gewoon door. De Sloecentrale is het neusje van de 
zalm. 

De centrale levert (nieuwe) werkgelegenheid op 
voor 50 personen, die zijn opgeleid van mbo+ tot 
hbo+, in samenwerking met Hogeschool Zeeland. 

Lees ook het weblog van Ton de Nooij, raadslid in 
Vlissingen, die bij dit werkbezoek aanwezig was: 
http://www.zeelandnet.nl/weblog/data/groenelin
k/  

 

 

EEN BUITJE GROENE LINTJES 

Op zaterdag 5 juni – WERELDMILIEUDAG – reikte GroenLinks in Zeeland drie 'groene lintjes' uit. Deze prijs is 
door GroenLinks ingesteld om diegenen die zich op positieve wijze inzetten voor duurzaamheid en milieu in 
het zonnetje te zetten. Thea Wiersma uit ’s‐Heer Hendrikskinderen ontving het lintje voor haar 40‐jarige 
bijdrage aan een beter milieu binnen de duurzame verhoudingen van GroenLinks. Het lintje werd overhandigd 
door Leen Harpe. 

In Veere werden Leo Vos en Tiny Polderman door GroenLinks onderscheiden met een groen lintje. Leo Vos 
nam gedurende 13 jaar met grote inzet het secretariaat van GroenLinks Veere op zich en Tiny Polderman was 
vier jaar raadslid en vier jaar lid van de commissie Ruimtelijke Ordening in haar gemeente. De lintjes werden 
uitgereikt door de voorzitter van GroenLinks Zeeland en gemeenteraadslid in Veere Maaike Walraven. 
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Marleen de Bruine is de ‘groene’ voorzitter van straatvereniging De Kalkoensprenk in Vlissingen en 
organisator van het klimaatstraatfeest. Dit groene lintje, dat Marleen ontving op 2 juni jl. uit handen 
GroenLinks‐raadsleden Ton de Nooij en Alex Soplantila, brengt het aantal GroenLinks‐lintjes op vier. 

De groene lintjes zijn inmiddels een traditie in Nederland en worden in vele gemeenten uitgereikt. GroenLinks 
hiermee aandacht voor thema’s groen en duurzaamheid en wil het uitdragen ervan stimuleren. 

Tot zover dit buitje ‘groene lintjes’, dat misschien nog wordt gevolgd door een paar spatten. 

 

OP DE AGENDA 

21 juni, 12:0uur: demonstratie BORSSELE2NEE, Stadskantoor Goes op initiatief van www.borssele2nee.eu 

26 juni, 10:00 uur: ledenvergadering met verkiezing provinciaal bestuur, Hotel Terminus in Goes. Lees er meer 
over op www.provinciezeeland.groenlinks.nl 

30 juni, 19:30 uur: PZC‐(kern)energiedebat in het Arsenaaltheater in Vlissingen. Aanmelden: debat@pzc.nl, 
informatie op www.pzc.nl 

9 juli, 9:30 uur: vergadering Provinciale Staten van Zeeland, met afscheid Gabriëlle van Dinteren en beëdiging 
Leo Dalebout. De vergadering is online te volgen via de website van de provincie en duurt ca. één dagdeel. 
2 maart 2011: verkiezing Provinciale Staten. Lees over de kandidaatstelling op onze website! 
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COLOFON  Deze nieuwsbrief wordt maandelijks verspreid onder leden en sympathisanten van GroenLinks Zeeland. Voor 
achtergrondinformatie  over  de  onderwerpen  in  deze  nieuwsbrief  verwijzen  wij  naar  onze  website: 
www.provinciezeeland.groenlinks.nl  U  kunt  ons  bereiken  via    T  (0117) 45 13 02  of    M  06 – 41 88 39 29  of 
E info@groenlinkszeeland.nl Lees ook het weblog van Leen Harpe: http://www.zeelandnet.nl/weblog/data/groenleen/ 

LEEN HARPE (Middelburg) 
Fractievoorzitter 
T   (0118) 64 33 01 
E   harpe@zeelandnet.nl 
* Bestuurlijke en Financiële Zaken 
* Economie en Mobiliteit 

GABRIËLLE VAN DINTEREN 
Lid (Biggekerke) 
T   (0118) 59 42 75 
E   gmvandinteren@live.nl  
* Ruimte, Ecologie en Water 
* Welzijn 

 


